
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 23. marca 2017 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom 
2. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov 
3. Účasť na súťažiach a reprezentácia školy 
4. Správa o financovaných opravách, rekonštrukciách a kúpe pomôcok a zariadenia školy 
5. Zavedenie uniforiem na škole 
6. Rôzne, diskusia 
7. Záver 

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RŠ Ing. Svitek.  

2. bod 

Zástupkyňa školy Mgr. Mária Jakubisová informovala prítomných o výchovno – vzdelávacích 
výsledkoch žiakov za uplynulý štvrťrok. Uviedla výsledky testovania deviatakov ohľadom 
čitateľskej gramotnosti, kde sa s 97% vyšvihli vysoko nad celoslovenský priemer a v TN kraji 
sa umiestnili na 2. mieste. 

3. bod  

Zástupkyňa školy Mgr. Mária Jakubisová informovala prítomných o účasti žiakov na súťažiach 
a ich umiestnení. Poskytla prehľad veľkého počtu vedomostných a športových súťaží, na 
ktorých sa žiaci školy zúčastnili. Taktiež informovala o podujatiach, súťažiach a akciách školy 
v nasledujúcom období ako napríklad DOD, cyklokros, zápis žiakov do 5. a 1. ročnika a mnohé 
ďalšie 

4. bod 

Ekonómka školy Božena Gurková odprezentovala správu o financiách školy. Poukázala na 
uskutočnené opravy a rekonštrukcie: zrekonštruovanie náraďovne, schodiska, výmena skriniek 
pre žiakov, osvetlenie v kuchyni, sedenie vo vestibule a iné.  Uviedla tiež plány na nasledujúce 
obdobie, kde patrí výmena okien, rekonštrukcia vonkajšieho schodiska a vybudovanie novej 
tanečnej sály. 

 



 

5. bod 

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová informovala prítomných o vízii zavedenia školských 
uniforiem. Zástupcovia rodičov žiakov boli o tom informovaní na plenárnom rodičovskom 
združení a následne podali informácie ďalej na RZ. Svoje postrehy, návrhy a záujem mala 
každá trieda vyjadriť v zápisnici. Členovia RŠ podporili návrh zavedenia školských uniforiem, 
potrebné je však vypracovať návrhy oblečenia, materiálu a cenovú ponuku. 

 

6. bod 

Úzko súvisel s bodom 5, kde členovia RŠ diskutovali o vhodnosti zmeny názvu školy ako aj jej 
loga.  

Vzhľadom k ukončeniu členstva pani Ivany Hromadovej v RŠ bude, podľa výsledkov 
predchádzajúceho hlasovania, na nasledujúce zasadnutie RŠ pozvaný aj pán Dalibor Franko. 

Pani Miklasová informovala o novej pracovnej sile od 1.4.2017, ktorá bude riešiť kuratelu. 

 

7. bod 

Na záver Ing. Svitek poďakoval členom RŠ za účasť. 

 

Návrh uznesenia:          
 Rada školy berie na vedomie  informácie v zmysle bodov 2., 3. a 4.                             
 Rada školy berie na vedomie návrh na zmenu názvu a loga školy v bode 6.  
            

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ. 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


